



ACADEMY
OF INTERNATIONAL
AFFAIRS
NRW

Academy of
International Affairs NRW
Rheinallee 24 • 53173 Bonn
T: +49 228 / 50 43 12-60
E: info@aia-nrw.org
www.aia-nrw.org



ACADEMY
OF INTERNATIONAL
AFFAIRS
NRW



NEWSLETTER (EN)

Sign up for our newsletter
to receive the latest updates on
the academy's activities



NEWSLETTER (DE)

Melden Sie sich für unseren Newsletter
an, um aktuelle Informationen über die
Aktivitäten der Akademie zu erhalten



RETHINK
POLITICS

www.aia-nrw.org

RETHINK
POLITICS



The Academy of International Affairs NRW

EN The Academy of International Affairs in North Rhine-Westphalia is a research hub and a forum for debate on challenging and emerging issues in international politics. It creates new, expanding networks between academia, politics and civil society.

FELLOWSHIP PROGRAMME

The academy hosts an international and interdisciplinary fellowship programme for experts in international politics. Fellowships for three to ten months are awarded to outstanding academics and practitioners from the public and private sector.

Seeking to initiate and support innovative research as well as cooperation with national and international partners, the academy provides a platform for fellows to conduct their projects and has established several publication formats to highlight research findings and raise interesting questions to re-think international politics.

EVENTS

Bringing together stakeholders who otherwise do not meet and creating a dynamic environment to discuss topics beyond the mainstream are vital parts of the academy's activities. The different event formats that the academy hosts reflect this interest and generate transfers between academic and public debates.

As the academy's home base, the UN city Bonn and the densely urbanised North Rhine-Westphalia offer a vibrant environment with international networks of academic, media, political and private sector actors.

PUBLICATIONS

Gain insights into the central subject areas of international politics, the work of our fellows and the academy



DE Die Academy of International Affairs in Nordrhein-Westfalen ist ein Forschungszentrum und Debattenort für herausfordernde und aufkommende Themen der internationalen Politik. Sie schafft neue, expandierende Netzwerke zwischen Wissenschaft, Politik und Zivilgesellschaft.

FELLOWSHIP PROGRAMM

Die Akademie bietet ein internationales und interdisziplinäres Fellowship für Expertinnen und Experten in internationaler Politik. Fellowships für drei bis zehn Monate werden an herausragende Akademikerinnen und Praktiker aus dem öffentlichen und privaten Sektor vergeben. Mit dem Ziel, innovative Forschung zu initiieren und zu unterstützen sowie die Zusammenarbeit mit nationalen und internationalen Partnern zu fördern, bietet die Akademie eine Plattform für Fellows, ihre Projekte durchzuführen. Sie hat verschiedene Publikationsformate etabliert, um Forschungsergebnisse zu veröffentlichen und interessante Fragen zur Neubewertung internationaler Politik aufzuwerfen.

VERANSTALTUNGEN

Die Zusammenführung von Interessengruppen, die sich sonst nicht treffen würden, und die Schaffung eines dynamischen Umfelds für die Diskussion von Themen jenseits des Mainstreams sind wesentliche Bestandteile der Aktivitäten der Akademie. Die verschiedenen Veranstaltungsformate, die die Akademie ausrichtet, spiegeln dieses Interesse wider und bauen Brücken zwischen akademischen und öffentlichen Debatten.

Als Sitz der Akademie bieten die UN-Stadt Bonn und das dicht besiedelte Nordrhein-Westfalen ein lebendiges Umfeld mit internationalen Netzwerken von Akteuren aus Wissenschaft, Medien, Politik und Privatwirtschaft.

PUBLIKATIONEN

Erhalten Sie Einblicke in die zentralen Themenbereiche der internationalen Politik, der Arbeit unserer Fellows und der Akademie

